
 
 

Zápis č. 11/2023 
z řádného zasedání Akademického senátu Pedagogické fakulty UJEP 

 
Místo: CS502 
Datum a čas: 20. 12. 2023, 15:00 h 
 

1. Mgr. et Bc. Lukáš Círus, Ph.D  
2. Mgr. Barbora Lanková, Ph.D. 
3. Mgr. Zdeněk Svoboda, Ph.D. 
4. Mgr. Kateřina Šteklová, Ph.D. 
5. Vladislav Čermák 

6. Bc. Tereza Laliková 
7. Bc. Lucie Lebrušková 
8. Veronika Přibíková  
9. Šimon Růžička 

 
omluveni: 

1. Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D. 
2. doc. Mgr. Jaroslav Říčan, Ph.D. 
3. prof. akad. mal. Mgr. Martin Velíšek, Ph.D. 
4. Mgr. Lucie Zušťáková 

Hosté:   
doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D. 
 
Program: 

1. Změna personálního obsazení  
2. Žádost o schválení výdaje z FRIMu PF – služby právní kanceláře 59.290,- Kč 
3. Návrh na výdaj finančních prostředků z FRIMu PF – nákup areálu sportoviště ve výši 

900 tis. Kč vč. DPH 
4. Různé 

 
Schválení programu zasedání  
hlasování:  9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
0. Autorizování zápisů z předchozích zasedání a hlasování per rollam + kontrola plnění 
usnesení AS PF UJEP 
 
Usnesení 0: 
AS PF UJEP schvaluje Zápis č. 10/2023 z řádného zasedání Akademického senátu 
Pedagogické fakulty UJEP, konaného dne 15.11. 2023 v předložené verzi. 
 
hlasování:   9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
Kontrola usnesení AS PF UJEP 
Z minulých usnesení AS PF UJEP nevyplývají žádné nesplněné úkoly. 
 
 
1. Změna v personálním obsazení AS PF 
 
Kamila Drašarová k 7. prosinci 2023 písemným vyjádřením studijního oddělení přestává být 
studentkou Pedagogické fakulty Univerzity J. E. Purkyně, tudíž automaticky přichází o 



 
mandát. Členem AS PF UJEP se s platností od 20. 12. 2023 na základě výsledků řádných 
voleb stává náhradník Vladislav Čermák, Bc. 3. ročník. 
 
 
2. Žádost o schválení výdaje z FRIMu PF – služby právní kanceláře 59.290,- Kč 
 
Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 
Akademickému senátu PF UJEP Žádost o schválení výdaje z FRIMu PF PF – služby právní 
kanceláře 59.290,- Kč 

 
Komentář: děkan doc. Bláha 
Jedná se o uznatelné náklady 
Vyjádření Ekonomické komise – bez připomínek 
 
Usnesení 1: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Žádost o 
schválení výdaje z FRIMu PF PF – služby právní kanceláře 59.290,- Kč 
 
hlasování:   9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
3. Žádost o schválení výdaje finančních prostředků z FRIMu PF – zajištění 

podkladů pro projektovou dokumentaci na Sportoviště PF UJEP ve výši 900 tis. 
Kč vč. DPH. 

 
PhDr. Ing. Ivan Bertl, Ph.D. v pověření doc. PaedDr. Ladislava Bláhy, Ph.D., děkana PF 
UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně 
a doplnění dalších zákonů, předkládá Akademickému senátu PF UJEP Žádost o schválení 
výdaje finančních prostředků z FRIMu PF – zajištění podkladů pro projektovou dokumentaci 
Sportoviště PF UJEP ve výši 900.000,- Kč 
 
Komentář: děkan doc. Bláha  
Předpokládané výdaje na projektovou dokumentaci související s projektem na revitalizaci sportovní 
plochy pro atletické sporty + zázemí a rekonstrukce sportovní haly. Pro přípravu celého projektu je 
nutné mít vypracovanou projektovou dokumentaci.  
Vyjádření Ekonomické komise – bez připomínek 
 
Usnesení 2: 
Akademický senát PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o 
vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Žádost o 
schválení výdaje z FRIMu PF– zajištění podkladů pro projektovou dokumentaci Sportoviště 
PF UJEP ve výši 900.000,- Kč 
 
hlasování:   9 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
  



 
 
4. Různé 

4.1 Rekonstrukce budovy kateder 
Stručnou informaci podal děkan doc. Bláha, stavba bude vysoutěžené firmě předána 
v lednu. Pokračuje vyklízení budovy. 

4.2 Filmové večery v 50baru 
Studenti KHV a KVK mají zájem využívat prostory 50baru pro filmové večery, 
vedení fakulty tuto aktivitu podporuje. Zatím ale není vybrán nový nájemce 50baru. 

4.3 Besedy se studentskou kurií 
Studenti studentské kurie by rádi iniciovali besedy se studenty a problémy vzešlé 
z těchto besed potom řešili v AS 
Dr. Svoboda: dotaz na spolupráci se Studentskou unií UJEP. Studenti PF zatím se SU 
nespolupracují. 
 

4.4 Hodnocení výuky – propagace na soc. sítích 
- souhrnný návod k hodnocení výuky pro studenty, video 
- dostupnost, transparentnost 
Diskuze: 
Š. Růžička - udělat propagaci na sociálních sítích  
Dr. Svoboda: Hodnotí málo studentů, tím není objektivní. Navrhuje dělat průběžné 
hodnocení, aby vyučující dostal zpětnou vazbu během semestru 
V.  Přibíková - v Norsku na Erasmu je hodnocení výuky „dobrovolně povinné“, 
hodnocení se tak zúčastní většina studentů 
Laliková -  uvedla příklad – ve výuce doc. Pešouta vyplňují studenti evaluaci 
v Moodlu  
Dr. Lanková – navrhuje vypracovat souhrnný návod k hodnocení výuky pro studenty 
Dát na instagram fakulty – pan proděkan, PR 
Dr. Svoboda – vedoucí katedry sledují hodnocení vyučujících 
Dr. Lanková – návrh: komise pro stud. záležitosti se spojí s proděkanem pro studium 
v lednu k tomuto tématu 
Dr. Círus – komise se sejde on-line v lednu 
 

4.5 Děkan doc. Bláha seznámil AS s projektem na zajištění izolace malé tělocvičny a 
instalace solárních panelů  
 

4.6 Děkan poděkoval AS za jeho činnost a popřál členům AS krásné svátky. 
 

 
 
Příští řádné zasedání AS PF UJEP se koná ve středu 17. 1. 2024 v 15:00 h v místnosti  
CS 502. 
 
20. prosince 2023 

Zapsala Ing. Zdenka Kubištová  Bc. Tereza Laliková  

 místopředsedkyně AS PF UJEP 


